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Kampaň před volbami do Evropského 
parlamentu bude skromná, ale intenzivní
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Myšlenka vzniku nové místní orga-
nizace mě zaujala již před několika lety 
z několika jednoduchých důvodů. Přede-
vším nalézt v rámci naší žižkovské sociální 
demokracie společnost lidí názorově nala-
děných na podobnou notu a dělat s nimi 
politickou práci. Dále také řešit aktuální 
vnitrostranické i společenské problémy, 
hledat podněty pro činnost sociální de-
mokracie jak na obvodě, tak v širších pů-
sobnostech, které jsou naší straně vlastní, 
které akceptují sociální charakter ve větši-
ně svých politických rozhodnutích a také 
dořešit disproporci mezi počtem místních 
organizací na Praze 3 a počtem volebních 
obvodů při volbách do zastupitelstva naší 
městské části. 

Myšlenka uzrála a na přelomu loň-
ského a letošního roku se přání postupně 
stávalo skutečností. Zásluhu na tom ne-
mám jen sám, pochopení a spolupráce 
byla jak u členů obvodního výkonného 
výboru, tak u členů přípravného výboru 
i ostatních místních organizací. A po-
vedlo se: 17. února byla založena nová 
Místní organizace ČSSD Parukářka. Při 
slavnostní atmosféře proběhla za přítom-
nosti pěti členů ČSSD ustavující schůze, 
které byly přítomni i vítaní hosté a přá-

 jsem rád, že vám mohu představit no-
vou místní organizací, která vznikla na 
Praze 3. MO Parukářka je tu a konečně 
doplňuje ostatní místní organizace na 
Praze 3 tak, abychom pokryli celé její 
území.  
 Těším se z nové činnosti a nové inicia-
tivy, která z této organizace vzejde. Ta má 
přesně čas na to, aby mohla zasáhnout 
do letošních voleb do Evropského parla-
mentu a do voleb do zastupitelstev příští 
rok na podzim. Bude to hodně práce, ale 
členové sdružení pod touto organizací 
jsou na to připraveni. Budeme potřebo-
vat hodně energie, ale věřím, že výsledky 
na sebe nenechají dlouho čekat.
 Pracujme spolu na tom, aby se neje-
nom příští volby, ale i život na Praze 3, 
ubíraly správným směrem, aby energie, 
úsilí a důvěra vložená do vzniku této or-
ganizace nebyla zmařena. 
 Proto je mým potěšením vám ozná-
mit: „MO Parukářka je tu, je tu pro vás! 
Společně uděláme Prahu 3 opět o kousek 
lepší.“

Michal Kucián
předseda OVV ČSSD Praha 3  Volby se konají 5. a 6. června 2009 

a předcházet jim bude měsíční kampaň, 
do které budou zapojeni nejen členové 
ČSSD ale také Mladí sociální demokra-
té, Sociálně demokratické ženy, poslanci, 
senátoři i pražští zastupitelé zvolení za 
ČSSD. 
 Kampaň bude mít kromě evropského 
kontextu za úkol přiblížit voličům práci 
pražských zastupitelů za ČSSD jak na 
Magistrátu hl. m. Prahy, tak především 
na obvodech. Nesmíme zapomínat, že za 
rok a půl nás již čeká kampaň do komu-
nálních voleb.
 Kampaň bude mít dva vrcholy spo-
jené se Dnem matek, kdy budeme roz-
dávat v ulicích Prahy tisíce růží a se 
Dnem dětí. Kromě toho plánujeme 20 

Nová Místní organizace ČSSD Parukářka
Nestává se často, že je člověk u vzniku něčeho nového, natož aby byl přímo zakladate-
lem, a to zakladatelem nové místní organizace ČSSD na Žižkově.

telé Michal Kucián, předseda obvodní 
organizace a Miroslav Poche, místopřed-
seda krajské organizace. 

Na volbě předsedy místní organizace 
a dalších členů výboru místní organiza-
ce se ukázalo, jak správná a prospěšná je 
spolupráce střední a mladé generace, kte-
rá jistě přispěje při další činnosti k pod-
nícení mnoha dobrých nápadů a reali-
zovaných akcí nejen pro členy ČSSD, ale 
také pro občany Žižkova, Prahy a snad 

i celé naší země. K dobré náladě přispělo 
i přijetí nových členů ČSSD a neformální 
a přátelské rozhovory po skončení ofici-
ální části ustavující schůze. A co říci zá-
věrem, začátek se povedl, to další dobré 
fungování je na nás všech, na naší chuti 
a píli uskutečňovat svoje záměry pro-
spěšné pro ČSSD a naše spoluobčany. 
S chutí do toho.

Bc. Robin Tampa, 
předseda MO ČSSD Parukářka.

až 30 mítinků v různých částech Prahy.
Pro mladé využije ČSSD opět trucku 
s rozkládacím pódiem, který bude v Pra-
ze k dispozici 27. května 2009. Přesná lo-
kalita ještě není známa, ale diskutuje se 
o strahovských kolejích a o kolejích na 
Jižním Městě. 
 Kromě mladých lidí, které se poku-
síme oslovit pomocí trucku a koncertů 
a zábavy pořádané kolem něj, se praž-
ská ČSSD pokusí též navázat kontakt se 
seniory. Zaměříme se proto na domovy 
a různé kluby seniorů. s nimiž budeme 
Kontakt s nimi budeme udržovat i po 
volbách do Evropského parlamentu, 
protože jsou pro náš důležitou skupinou 
obyvatelstva.

Oranžové růže rozdávali sociální demokraté 
z Prahy 3 na nám. Jiřího z Poděbrad u příle-
žitosti MDŽ v pátek 6. března. Mezi gratulan-
ty byl místopředseda ČSSD Praha M. Poche 
a členka OVV ČSSD Praha 3 I. Nováková. 

Pražská ČSSD již plánuje předvolební kampaň do Evropského parlamentu. 
S ústředním volebním manažerem Karlem Březinou dolaďujeme poslední detaily 
spolupráce s obvodními organizacemi.

 Výše popsané aktivity jsou však jen 
střípkem v celé škále činností, které nás 
v příštích měsících čekají. Záleží jen na 
nás, kolik se nás do kampaně zapojí a jak 
dobrý výsledek se nám podaří ve volbách 
dosáhnout. 
 Těším se na setkávání 
s Vámi při akcích ČSSD 
Praha 3 a v kampani.
Ing. Mgr. Miroslav Poche
místopředseda ČSSD 
Praha

> Ing. Mgr. Miroslav Poche, 
místopředseda Klubu zastupitelů, 
zastupitel HMP

Oranžové růže rozdávali sociální demokraté 
z Prahy 3 na nám. Jiřího z Poděbrad u příle-
žitosti MDŽ v pátek 6. března. Mezi gratulan-
ty byl místopředseda ČSSD Praha M. Poche 
a M. Kucián

▲ Výbor MO4 Parukářka. Zleva D. Gregor, Ing. L. Kopecká, M. Kucián - předseda 
OVV ČSSD Praha 3, Bc. R. Tampa, P. Kříž.  
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Kde nás najdete

Pomůže nový loterijní zákon 
omezit počet heren v Praze 3?
Hazard horší než živelná pohroma

V Táboritské ulici22/15 (na Olšanském náměstí), 
telefonní číslo je 222716514, nebo mobil 602 459 145. 
Emailová adresa ovv.praha3@cssd.cz. http://praha3.cssd.cz.
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 V MČ Praha 3 je povoleno pro-
vozovat výherní hrací přístroje na 
124 místech. Ve srovnání s ostatními 
městskými částmi co do počtu heren 
zaujímáme smutné druhé místo, hned 
po MČ Praha 4. Hernu dnes nalezne-
me téměř na každém rohu a co víc, 
Praha 3 je jedna z mála městských čás-
tí, kde je všude povoleno provozovat 
hrací přístroje bez omezení. Městská 
vyhláška přitom již nyní umožňuje 
omezit provoz přístrojů v nejproble-
matičtějších místech do půlnoci. Právě 
v  brzkých ranních hodinách je přitom 
v okolí heren vyšší výskyt kriminality, 
vandalismu a rušení nočního klidu, na 
který si občané stěžují.
 V současné době je v připomínko-
vém řízení věcný záměr Ministerstva 
financí na vydání nového zákona o pro-
vozování sázkových her, který by měl 
zpřísnit a zprůhlednit podmínky tohoto 
podnikání. Podle záměru Ministerstva 
by měly obce přijít o řadu svých stáva-
jících kompetencí v oblasti výherních 
hracích přístrojů, a to přesto, že právě 
obce musí řešit negativní dopady s tím 
související. Podle jedné z variant věc-
ného záměru Ministerstva by mohly 
dokonce přijít i o příjmy, které jim nyní 
z povolování přístrojů plynou. Z po-
hledu Prahy proto bude nutné důrazně 
prosazovat zachování povolovací, kont-
rolní i regulační funkce obcí co se týče 
výherních hracích přístrojů. 
 Na druhou stranu je třeba si uvědo-
mit, že možnosti obrany již nyní exis-
tují, ovšem reálně se v Praze využívají 
nedostatečně. Někdy se zdá, že zájmy 
úzké skupiny majitelů heren jsou v Pra-
ze nadřazeny zájmům ostatních obyva-
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tel. Na konci roku 2008 byla provedena 
kontrola heren v Praze, více jak polovi-
na z nich, tedy 651, nevyhověla provoz-
ním principům, z nich 2/3 nevyhověly 
ani při opakované kontrole a z nich ½ 
opakovala prohřešek i potřetí. Zastupi-
telstvo hl. m. Prahy přesto v prosinci na 
svém jednání zamítlo návrh na jejich 
vyřazení a ponechalo jim možnost ná-
pravy do dubna 2009. Pokud chtějí obce 
zachovat regulační pravomoc, musí ji 
využívat a ne dávat další a další šance 
provozovatelům, kteří opakovaně po-
rušují podmínky.
 Bude také nutné, aby nový herní zá-
kon stanovil pravomoci obcí v oblasti 
nových typů hazardních her, zejména 
videoloterijních terminálů, které obce 
v současné době nemohou regulovat. 
Tyto moderní hrací přístroje se rozšiřu-
jí i do míst, odkud předtím obce svými 
vyhláškami vytlačily klasické automaty. 
Na počátku roku 2008 bylo v Praze po-
voleno 682 kusů videoloterních termi-
nálů, na počátku roku 2009 se jednalo 
již o 2749 kusů, což znamená více než 
300% meziroční nárůst. Živelnému vý-
voji hazardních her v současné době 
nic nebrání. 
 Toto téma by se mělo stát i jedním 
z bodů kampaně pro nadcházející vol-
by. Pražská ČSSD dlouhodobě prosazu-
je redukci herních míst i plošné omeze-
ní jejich provozní doby.

Ing. Mgr. Irena Nováková
členka OVV a MO Horní Žižkov

P + P neboli 
Privatizace a Petice

 Jedna požaduje rychlé dokončení 
privatizace obecních bytů a druhá spra-
vedlivou privatizaci za ceny, které jsou 
přístupné občanům. Obě byly doručeny 
na radnici v průběhu podzimu a Rada 
městské části (RMČ) je předložila pro-
sincovému ZMČ pouze k informaci.
 Zastupitelstvo 14. 12. 2008 bylo pro-
to velmi bouřlivé! Občané se oprávněně 
domáhali odpovědí na své petice a za-
stupitelé Strany zelených po svém ne-
úspěšném návrhu na zařazení petic na 
program jednání ZMČ odešli předčasně 
z jednání zastupitelstva, následováni za-
stupiteli SNK-ED/KDU-ČSL a KSČM. 
 Zastupitelé ČSSD jednání neopus-
tili! Jsme totiž přesvědčeni, že přede-
vším jednáním lze dosáhnout úspěchu. 
Obstrukce je až ten poslední prostředek, 
když vše ostatní už zklamalo. 
 Proto se nám také na tomto zastupi-
telstvu podařilo prosadit naše protiná-
vrhy do rozpočtu městské části na rok 
2009. (Bez našeho setrvání na jednání by 
MČ Praha 3 neměla rozpočet). Na závěr 
jednání byl přijat i náš návrh, aby ZMČ 
uložilo Radě MČ dopracovat stanoviska 
k peticím občanů a předložit je na příští 
zasedání ZMČ. Tím jsme dokázali vrátit 
petice k projednávání.

▲ Ing. Mgr. Miroslav Poche při rozdávání růží k MDŽ.

 Na posledním zastupitelstvu dne 17. 3. 
2009 se tedy petice vrátily už jako řádné 
body jednání a atmosféra byla ještě bouř-
livější. A je to opět pochopitelné, protože 
stanovisko RMČ a návrhy na usnesení 
ZMČ, že požadavky petic jsou nereali-
zovatelné, nemůže občany uspokojit. A 
nelze souhlasit ani se zdůvodněním nere-
alizovatelnosti, které bylo uvedeno v dů-
vodových zprávách, snad s výjimkou ča-
sového horizontu dokončení privatizace 
do konce roku 2009, což opravdu nejde 
stihnout.
 Na tomto zastupitelstvu se opět uká-
zalo, že ODS sice může prosadit návrhy 
usnesení své Rady sama, svými 21 hlasy 
v zastupitelstvu, ale neumí navrhnout 
taková řešení reálných problémů, která 
by byla přijatelná pro občany Prahy 3. 
Potvrdilo se, že se i v otázkách bydlení 
(způsob privatizace, určování výše nájmů 
atd.), které kdysi ODS označila za sou-
kromou starost každého jednotlivce, vel-
mi mýlí. Obě jednání ZMČ prokázala, 
že zmíněné otázky jsou pro občany vel-
mi důležité a občané si zaslouží, aby se 
o nich a s nimi vedlo seriózní jednání.

Ing. Bohuslav Nigrin
předseda klubu zastupitelů ČSSD

 Velmi sledovaným bodem posledních dvou zasedání 
Zastupitelstva městské části Praha 3 (ZMČ) byly petice občanů, 

týkající se privatizace bytového fondu. 
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